
21. mai 2024 4. FAU møte  

Møte leder: David Haarr (Fau Leder) 

Referent: Manuela Leskovar (vara sekretær) 

Til stede:  

David André Rasmussen Haarr, Magne Mørck, André Dybvik, Halvard Pedersen, Ingvild Thortveit-

Pedersen, Manuela Leskovar, Elisabeth Holt, Natalie Pettersen 

 

Sak 29: Godkjenning av innkalling, og registrering 

 

Sak 30: Vedtekts endring 

Ett forslag kom inn om FAU kunne endre §3. FAU skulle bestemme eller velge en klassekontakt 

dersom en trekker seg og ingen melder seg frivillig. Forslaget tas ikke opp i endring i vedtekter da 

klassekontakt ikke er lovpålagt oppgave på skolen. 

 

Sak 31: Gjennomgang av saker fra SU møtet, ved Ingvild 

Forrige uke var det SU møtet.  

- Elevrådet snakker om at sykkelløpa snart blir ferdig. De har lyst å ha en ekstra aktivitetsdag. De 

prøver å finne noe i skoletida. Stafetten var gøy.  

- Når det gjelder bemanning begynner en ny lærer på 4. trinn fra høsten, som erstatter lærer som 

har begynt i ny jobb.  

Det var over 100 søkere til lærerstillingen. Det er et godt miljø her. 

- Presentasjon av prosjektet «tenkende klasserom». De har laget en video og den har spredt seg 

veldig. Prosjekt med UiA. 

-35 elever til 1. klasse i neste år. Det er mange som har utfordringer. De skal mikse klassene 

annerledes til neste år. Det er en god ide å mikse. 

- Det blir valgfagsuke i uke 24 og åpen kafe torsdag 13. juni.  

- 7. trinn skal ha en avsluttningskveld sammen. 

-Trygghetsvakt ordning fungerer greit. Det er rolig for tida i bygda. Det er Inntrykk fra rektor. 

-Skilting i skolegården. Skilting fungerer bedre, det er tryggere i skolegården.  

-Parkering er stadig et problem. Biler står der for lenge. Rektor har sendt melding flere ganger. Det 

skal det fortsettes med. Har man behov for å parkere lengre, kan de kan parkere ved barnehagen. 

-4 år til med brakker, deretter 4 år til med utbygging, men mye usikkerhet rundt dette. 

Barna klager over at det er kaldt på vinteren, trangt i garderoben, dyrebare minutter for elever som 

mister en del av friminutter da de må vente inntil de kan kle på seg. Vi kommer alltid sist når det 



gjelder utbygging. Brakker skulle bare være midlertidig. Kommunen legger ned skolen uten at de har 

en plan. Snakk om at man kan måle temperaturen, elever har ikke grupperom i brakker.  

Det er en prinsipiell sak det med brakker. Kan være en sak til neste år. Man skal ikke legge ned før 

man ha tilbud. 

 

-Spørsmål: Hvorfor bruker man ikke busstopp på morgenen her? Det er en sak pågående med AKT 

og Boreal 

-Forslag at hver klasse burde lage en liste med alle oppgaver i begynnelsen av året hvor man kan 

skrive seg opp og melder seg frivillig. Utfordring er at ikke alle få med seg at de ble skrevet opp. Det 

er de samme som melder seg frivillig hele tida. Man må purre litt på foreldre. Klassekontakter skal 

minne de på at de skal snart ta den oppgaven. 

-Spørsmål om bruk av FB, Visma, Spond. Visma har ikke alle foreldre, men skal brukes av alle 

foreldre. Man må ha Bank ID til Visma. Det er et fåtall som ikke har Visma, FB, .. .  

- Trygghetsvakt. Det er jo for barna våre. Alle bør gå en gang i løpet av barneskolen.  

 

Sak 32: Oppsummering av foreldrekveld ved Lise Barsøe 

Bra tale. Nyttig. 70 personer til stede. 

Sjøstrand skole hadde eget opplegg. Forslag om å samarbeide mer til neste år. 

 Valg av et annet årstid kunne være lurt. Finne et tema som er nyttig for det som skjer på skolen. 

Oppdragelsesveiledning finner man mange andre steder.  Hvis trinnet har utfordringer med 

grensesetting, må lærere være tydeligere.  

 

Sak 33: Gjennomgang av FAU året 2023/2024 

-Mange nye folk i år. 3 stykker fra i fjor.  

-Det har blitt opprettet et bydelsråd i år. Vi skulle være første skole. Men nå har Møvik plassen.  

-Trygghetsvaktordning før jul litt styr. I 2024 stille, lite bråk. Det er viktig at den fortsetter, har er det 

litt støy. Voie kirke sier at det er lite folk på klubben. På huset er det folk.  

-Bussutfordringene på Bråvann i begynnelsen av skoleåret. Det har roet seg nå. 

-Skjermtid i pausen, mobil på skolen. Det var mange diskusjoner og forskjellige meninger. 

-Dusjforholdene har blitt bedret.  

-Skolen sin økonomi er på bedrings vei. Snart på null. Det går riktig vei. 

-Ansatte har blitt kurset i Mini Risk kurs. Den er for 6. trinns elever.  

-Skolen fikk parkeringsskilt. Vi jobber med trafikk, men det er ikke så mye som skjer. Vi må pushe 

kommunen. Gjelder både fart og trafikk. Men vi får ikke noe svar. Da må vi purre på.  

-Sykkelløpa blir snart ferdig. Kan brukes både i skoletida og i fritida. 



-100 % mobilfri skole. 

-Pengebruk i forhold til lærere, hyppighet, prøver å begrense i diverse klasser.  Kun en gang i året og 

til kontaktlærer. Burde ikke være så store gaver. Kan tones betraktelig ned.  

-Stor møte med Sjøstrand skole. Vi prøver til neste år. 

-Vi inviterte elevrådet i februar, men de dukket ikke opp. Prøver til neste år. 

 

Sak 34: Andre saker 

 

Sak 35: Takke for året 

God sommer og takk for i år.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


